

# Zip Sox

## Zip-up Compression Socks Bas de compression à glissière

### Instructions:

1. Fully unzip the side zipper.
2. Align the zipper to the inside of the leg and slide foot through, pulling up until your heel is inside the Zip Sox's™ heel as shown.
3. Zip sock up. Zipping sock is easiest if you gather sides together with opposite hand while zipping.
4. Repeat on the opposite leg.

### Cleaning:

Hand wash in cold water with mild soap and allow to air dry. Do not bleach.

### Mode d'emploi :

1. Abaissez la glissière.
2. Alignez la glissière avec l'intérieur de la jambe et glissez le pied dans le bas Zip Sox<sup>MC</sup> jusqu'à ce que votre talon soit à l'intérieur tel qu'illustr.
3. Remontez la glissière en tenant les deux côtés du bas d'une main.
4. Refaites la même chose avec l'autre bas.

### Lavage :

Lavez les bas dans une eau froide avec un détergent doux et laissez sécher à l'air. Ne pas javelliser.

Scan to find  
out more!



#### **LIMITATION OF LIABILITY**

*Liability limited to the purchase price of this product.*

*TeleBrands Corporation shall not be liable for any incidental or consequential damages or any implied warranty on this product.*

*Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or exclusion may not apply to you.*

#### **LIMITE DE RESPONSABILITÉ**

*La responsabilité se limite au prix d'achat de ce produit. Supertek Canada Inc. ne sera en aucun cas responsable pour tout dommage direct ou indirect ou de toute garantie implicite.*

**TV Supertek**™  
MC

Distribued by/Distribué par:  
Supertek Canada Inc.  
Mont-Royal, Qc H4T 1X2

Customer Service / Service à la clientèle: 1-800-304-8354